

TENT WORLD

UNLIMITED



GYORS, EGYSZERŰ, BIZTONSÁGOS

Sátrak munkákhoz és szolgáltatásokhoz



B.L.Metál Hungária Kft.
1201 Budapest, Vágóhíd u. 55.
Tel.: +36 1 283 3614
www.blm.hu, info@blm.hu





NYOMTATHATÓ



LÁNGÁLLÓ



TARTÓS



FÉNYÁTERESZTŐ



KÖNNYŰ



VÍZÁLLÓ

Sátrak munkákhoz és szolgáltatásokhoz

A szabadban végzett munka ideálisnak tűnhet, de az időjárási viszonyok gyakran kellemetlenné teszik. A kellemetlen hőmérséklet, a szél, az eső, a hó és a napsütés gyakran nagyon megnehezíti a szabadban végzett munkát.

A Tent World Unlimited által az évek során gyártott munkasátrak ideális megoldásnak bizonyultak. Teljes mértékben alkalmazkodnak a tényleges munkakörülményekhez, és megfelelnek a legmagasabb szabványoknak.

Széles körben alkalmazhatók, például katasztrófavédelmi szálláshelyekként, ideiglenes tárolásra, szállásként, különféle infrastrukturális projektek tetejére, fertőtlenítési projektekre stb. A Tent World Unlimited által gyártott munkasátrak bizonyították értéküket. Gyorsan és könnyen felállíthatók, időjárásállóak és rendkívül tűzállóak.

Working in the open air may seem ideal, but weather conditions often make it unpleasant. Unpleasant temperatures, wind, rain, snow and sunshine frequently make working in the open air very difficult.

Work tents manufactured by Tent World Unlimited over the years have proven to be an ideal solution. They are fully adapted to actual working conditions and meet the highest standards.

They can be used for a broad spectrum of applications, such as disaster relief accommodation, temporary storage, accommodation, roofs for a variety of infrastructure projects, decontamination projects, etc. Work tents manufactured by Tent World Unlimited have proven their worth. They are fast and easy to put up, weather-proof and highly fire-resistant.

Arbeiten im Freien. Das erscheint jedem ideal. Aber das Wetter lässt in der Regel nicht immer zu, dass es auch tatsächlich angenehm ist. Temperatur, Wind, Regen, Schnee und Sonne sorgen manchmal dafür, dass die Arbeit im Freien zu einer schweren Aufgabe wird.

Die Arbeitszelte von Tent World Unlimited bieten schon seit vielen Jahren eine Lösung und sind vielen ein Begriff. Die Zelte sind völlig auf die Arbeit in der Praxis abgestimmt und erfüllen die höchsten Anforderungen.

Desinfektionen: Die Arbeitszelte von Tent World Unlimited haben inzwischen bewiesen, was sie wert sind. Sie lassen sich schnell und einfach aufbauen, sind wetterbeständig und sehr feuersicher.

BIZTONSÁGOS SÁTRAK 5 MÁSDPERC ALATT



Az öt másodperces sátrak nevüket onnan kapták, hogy öt másodperc alatt felállíthatók. A sátrak integrált kerettel rendelkeznek, így egyetlen alkatrész sem veszhet el. A standard modellek fehér poliészterből készülnek, sárga bisonyl fröccsenésgátló szegéllyel. A fehér poliészter nagymértékben átlátszó, így biztosítja a színek kódok megbízható felismerését. Igény esetén a sátrak négy szellőző ráccsal is kialakíthatók az optimális levegőztetés és szellőzés érdekében. A nagyobb merevség érdekében a sátrak cövekekkel és feszítőkötelekkel is felszerelhetők.



5 SECOND TENTS

Five-second tents owe their name to the fact that they can be put up within five seconds. The tents have an integrated frame so that no parts can go missing.

The standard models are white polyester with a yellow bisonyl anti-splash edge. The white polyester is highly translucent to ensure reliable recognition of colour codes.

If required, the tents can be designed with four ventilation grilles for optimal aeration and ventilation. For added rigidity, the tents can be equipped with pegs and guy ropes.

5-SEKUNDEN-ZELTE

Die 5-Sekunden-Zelte heißen aus gutem Grund so. Innerhalb von fünf Sekunden ist dieses Zelt aufgebaut. Das Gestänge ist bereits an der Zeltplane befestigt, sodass das Aufbauen nur auf eine Art und Weise möglich ist. Das Zelt hat keine losen Teile. Daher ist es

ausgeschlossen, Stangen oder andere Teile zu verlieren. Standardmäßig sind diese Zelte in weißem Polyester mit einem gelben Spritzrand aus Bisonyl ausgeführt. Der weiße Polyester lässt Tageslicht ausgezeichnet durch - eine Voraussetzung,

Farbcodes gut unterscheiden zu können. Eventuell können im Zelt vier Lüftungsgitter für eine optimale Be- und Entlüftung angebracht werden. Für zusätzliche Stabilität können die Zelte mit Heringen und Zeltleinen ausgerüstet werden.

„A sátrakat úgy tervezték, hogy minden körülmények között működőképesek legyenek, és megfeleljenek a legszigorúbb követelményeknek.“



NÉGYZET ALAKÚ SÁTRAK

Kocka (5S)

A kocka alakú modellnek számos felhasználási módja van. Ez a sátor jó munkakörülményeket biztosít kapcsolódobozokon vagy csöveken végzett munka során. A nagyméretű modellek öltözőként vagy elsősegélynyújtóként is használhatók.

CUBIC MODEL (5S)

🇬🇧 The cubic model has many uses. This tent helps to provide good working conditions when working on switch boxes or pipes. The large-size models can be used as changing rooms or first aid posts.

KUBUSMODELL (5S)

🇩🇪 Das Kubusmodell hat viele Anwendungsmöglichkeiten. Die Arbeit an Schaltkästen oder Rohrleitungen kann dank dieses Zeltes unter guten Arbeitsbedingungen durchgeführt werden. Die größeren Ausführungen können beispielsweise als Umkleieraum oder als Sanitätswache dienen.



Szabadalmaztatott oszloptalp rendszer



CSÚCSOS SÁTRAK

Hegyes (pz)

A hegyes modell ideális vasúti síneken végzett munkákhoz, kábelek fektetéséhez és csövek hegesztéséhez. A sátor függőleges cipzárral rendelkezik az elülső széleken, így a sátor kiszélesíthető és gyakorlatilag bármilyen árokba befér.

POINTED MODEL (PZ)

🇬🇧 The pointed model is ideal for work on railway tracks, installing cables, and welding pipes. This tent has a vertical zipper at the leading edges so that the tent can be widened and thus fit over virtually any trench.

SPITZMODELL (PZ)

🇩🇪 Das Kubusmodell hat viele Anwendungsmöglichkeiten. Die Arbeit an Schaltkästen oder Rohrleitungen kann dank dieses Zeltes unter guten Arbeitsbedingungen durchgeführt werden. Die größeren Ausführungen können beispielsweise als Umkleieraum oder als Sanitätswache dienen.



Hatszögletű

Ez az új hegesztősátor 5 másodperc alatt összeszerelhető, alulról felfelé, előlről és hátulról is nyitható. A sátor feltűnő hatszögletű alakja optimális stabilitást biztosít, és ideális nagy átmérőjű csővezetékek hegesztéséhez. Két személy könnyen felszerelheti a sátrat a csővezeték fölé.

HEXAGON MODEL

🇬🇧 This new welding tent can be assembled in 5 seconds, capable of opening from bottom to top, from the front as well as the back. The tent has a striking hexagonal shape for optimum stability and is ideal for the welding of large-diameter pipelines. Two persons can easily mount the tent over the pipeline.

SECHSECHMODELL

🇩🇪 Das Kubusmodell hat viele Anwendungsmöglichkeiten. Die Arbeit an Schaltkästen oder Rohrleitungen kann dank dieses Zeltes unter guten Arbeitsbedingungen durchgeführt werden. Die größeren Ausführungen können beispielsweise als Umkleieraum oder als Sanitätswache dienen.



ESERNYŐK



Hegesztő esernyő

Kiseb munkákhoz készültek, melyek védelmet igényelnek az időjárás viszontagságaival szemben. Ezek a kiváló minőségű hegesztőernyők fehér, áttetsző PVC bevonattal rendelkeznek az optimális átlátszóság érdekében. Az anyag nem gyúlékony és nem csöpög.

„A Tent World Unlimited Soudure napernyő könnyű, kompakt, gyorsan és egyszerűen felállítható.”



WELDING UMBRELLA

🇬🇧 Tent World Unlimited welding umbrellas are very lightweight, compact, and fast and easy to put up. They are intended for minor jobs that nonetheless require protection from weather conditions. These high-quality welding umbrellas have a white, translucent PVC coating for optimal translucence. Furthermore, the cloth is non-flammable and will not drip.

SONNENSCHIRM ZUM SCHWEISSEN

🇩🇪 Der Sonnenschirm zum Schweißen von Tent World Unlimited ist sehr leicht, kompakt und lässt sich schnell und einfach aufstellen. Der Sonnenschirm zum Schweißen ist für kleine Arbeiten geeignet, bei denen doch Schutz gegen Wetterverhältnisse vorhanden sein sollte. Der Sonnenschirm weist selbstverständlich eine hervorragende Qualität auf. Das weiße, lichtdurchlässige PVC-Coating gewährt einen idealen Lichtdurchlass. Der Stoff ist überdies schwer entflammbar und tropft nicht.



ÍVES SÁTRAK

Felfújható íves sátrak

A Tent World Unlimited felfújható íves sátrai évek óta közismertek. Ezeknek a sátraknak a váza elsősorban felfújható csövekből áll, műanyag belső csővel és poliészter pajzzsal, amelyek megfelelnek a legmagasabb szabványoknak. A kompresszor vagy sűrített levegő használata lehetővé teszi, hogy a sátor 10-15 percen belül üzembe helyezhető legyen. Az íves sátor könnyen felállítható és szállítható. Leeresztve a sátor kompakt egységet alkot.

A poliészter íves sátor standard színe fehér. A szövet nagyon átlátszó, és kellemes munkahellyé teszi a sátrat. Szükség esetén az egység bisz(ol) bevonatú PVC-vel erősíthető, standard színe sárga. A maximális szélesség 6 méter. Hosszirányban az íves sátrak végtelenül bővíthetők. Ezek a sátrak teljesen testreszabhatók. Az olyan ügyfelek, mint a KLM, a holland védelmi minisztérium, építőmérnöki cégek, tűzoltóságok, a Vöröskereszt és számos infrastrukturális vállalat elégedett felhasználói a poliészter íves sátraknak.

Az íves sátrak pamutból is kaphatók. A pamut légáteresztő képessége alkalmassá teszi a sátrat éjszakai szállásra. A cserkészcsapatok és a katonai egységek például a pamut modellt használják. A sátor teljes PVC kivitelben is kapható az optimális kopásállóság és robusztusság érdekében. Minden kupolás sátorhoz külön fürdőkád alátét is kapható.



„Kompresszor vagy sűrített levegő használatával a sátor tíz-tizenöt perc alatt felállítható.”

„A pamut légáteresztő tulajdonságai lehetővé teszik, hogy az éjszakákat a sátorban töltsd.”

INFLATABLE ARCHED TENTS

🇬🇧 Inflatable arched tents by Tent World Unlimited have been a household word for years. The frames of these tents primarily consist of inflatable tubes with a plastic internal tube and a polyester shield that meet the highest standards. The use of a compressor or compressed air allows the tent to be operational within 10 to 15 minutes. The arched tent is easy to put up and to transport. When deflated, the tent is a compact unit. The polyester arched tent comes in white as the standard colour. The cloth is highly translucent and makes the tent a pleasant place in which to work. Where necessary, the unit can be strengthened with bisonyl-coated PVC in yellow as the standard colour. The maximum width is 6 metres. In longitudinal direction, arched tents can be extended infinitely. If practicable, these tents can be fully customised. Customers such as KLM, the Dutch Ministry of Defence, civil engineering firms, fire brigades, the Red Cross, and a variety of infrastructure companies are satisfied users of polyester arched tents.

Arched tents are also available in cotton. The breathing ability of cotton makes the tent suitable for overnight accommodation. Scouting groups and army units, for example, use the cotton model. The tent is also available in a full-PVC design for optimised wear resistance and robustness. A separate bathtub groundsheet is available for all dome tents.

AUFBLASBARE BOGENZELTE

🇩🇪 Die aufblasbaren Bogenzelte von Tent World Unlimited sind vielen schon jahrelang ein Begriff. Das Gestell dieser Zelte besteht zum größten Teil aus aufblasbaren Schläuchen mit einem synthetischen Innenschlauch und einem Polyester-schutz, die den höchsten Anforderungen genügen. Mit Hilfe eines Kompressors oder mit Druckluft ist das Zelt innerhalb von zehn bis fünfzehn Minuten gebrauchsfertig. Das Bogenzelt ist einfach aufzustellen und zu transportieren: „Leer“ ist das Zelt ein kompaktes Paket.

Das Bogenzelt aus Polyester wird standardmäßig in Weiß geliefert. Der Stoff ist sehr lichtdurchlässig und macht das Arbeiten im Zelt sehr angenehm. Wo notwendig, wird das ganze Zelt mit Bisonyl beschichtetem PVC - standardmäßig in der Farbe Gelb - verstärkt. Die Breite beträgt maximal sechs Meter und in der Länge kann das

Bogenzelt unendlich erweitert werden. Sofern machbar, können diese Zelte ganz den Anforderungen und Wünschen des Kunden entsprechend angepasst werden. Kunden wie TNO, das niederländische Verteidigungsministerium, Straßen- und Wasserbauunternehmen, Feuerwehreinheiten, das Rote Kreuz und allerlei infrastrukturelle Unternehmen sind dankbare Benutzer von Polyester-Bogenzelten.

Das Bogenzelt kann auch in Baumwolle ausgeführt werden. Durch die Atmungs-fähigkeit der Baumwolle ist das Zelt somit auch für Übernachtungen gut geeignet. Pfadfindergruppen und Militäreinheiten benutzen beispielsweise die Variante aus Baumwolle. Auf Anfrage ist das Zelt in einer kompletten PVC-Ausführung lieferbar, wodurch es äußerst verschleißfest und robust ist. Für alle Bogenzelte ist eine abnehmbare Wannen-Bodenplane lieferbar.



BIZTONSÁGI FAL

Biztonsági fal

Ezzel az ötletes paravánnal hatékonyan elrejtethed a baleseteket és egyéb dolgokat a járókelők elől. A Tent World Unlimited biztonsági paraván ugyanúgy van kialakítva, mint az 5 másodperces sátrak, így villámgyorsan felállítható. Ez lehetővé teszi, hogy a személyzet gyorsan szabadabbá váljon, amikor a helyzet megkívánja.

A biztonsági ernyő négy panelből áll. Az egész könnyű, kompakt, és önmagában is tökéletesen megállja a helyét. Szeles időben a mellékelt rögzítőkészlettel rögzíthető. A lábak például homokzsákokkal is terhelhetők. A maximális stabilitás érdekében állványok is kaphatók.

A biztonsági ernyő tetején fényvisszaverő csíkkal, alján pedig védő PVC csíkkal van ellátva. Nélkülözhetetlen a sürgősségi szolgálatok számára.



„A paravánt arra használják, hogy a baleseteket és más kényes helyzeteket elrejtse a járókelők elől.”

SAFETY SCREEN

UK Safety screens by Tent World Unlimited are manufactured in the same manner as the five-second tents and is very fast and easy to put up. These screens are a suitable means to provide protection against accidents and to conceal any items that must remain out of sight to passers-by.

The four-panel screen can be used as an independent unit. If necessary, it can be fastened using the supplied set of pegs and guy ropes. One major

advantage is that all available employees can be used more efficiently since they are no longer needed to hold up a blanket. The safety screen features a reflective band along the top and a bisonyl anti-splash strip at the bottom. Lightweight and compact, these screens are an indispensable accessory for emergency services. A three-piece stand set is available as an extra accessory so that the safety screen remains even more firmly in place in windy weather.

SAFETY SCREEN

Der safety screen von Tent World Unlimited wurde genauso wie die 5-Sekunden-Zelte hergestellt und lässt sich daher auch schnell und einfach aufstellen. Der schirm eignet sich als Abschirmung von Unfällen oder anderen Angelegenheiten, die nicht für die Augen von Passanten bestimmt sind.

Der Schirm, der aus vier Tafeln besteht, kann ausgezeichnet selbst stehen. Er kann eventuell mit dem standardmäßig mitgelieferten Hering- und Spannschnurset befestigt werden. Ein großer Vorteil ist,

dass das ganze verfügbare Personal optimal eingesetzt werden kann und keine Decken hochzuhalten braucht. Der safety screen ist oben mit einem Reflektionsband und unten mit einem Bisonyl-Spritzrand ausgeführt. Der Schirm ist leicht und kompakt und ist ein unentbehrliches Zubehör für Hilfsdienste. Als weiteres Zubehör ist ein dreiteiliges Stativset lieferbar, mit dem die Unfall-Sichtschutzwand bei windigem Wetter noch besser stehen bleibt. Die Füße können selbstverständlich beschwert werden, zum Beispiel mit Sandsäcken.

Első a minőség

Az 5 másodperces sátrak szabadalmaztatott rúdalap-rendszerrel vannak felszerelve. Ez az egyedülálló megoldás garantált tartósságot biztosít, a Tent World 5 másodperces sátrai még tartósabbak.

Minden 5 másodperces sátorhoz és biztonsági paravánhoz luxus hordtáska tartozik.

A 140.5S típus kivételével minden kocka alakú (5S) modell 1 méter hosszú függőleges cipzárral van felszerelve a hátsó fal alsó végén. Ez lehetővé teszi a sátor csővezeték fölé helyezését, vagy a kábelek és szerszámok egyszerű átvezetését.

Mivel a Tent World Unlimited csak a legjobb alumínium zsanérlemezeket használja, az 5 másodperces sátrakra és biztonsági paravánokra mindenféle időjárásban számíthat.

A Tent World Unlimited kiváló minőségű anyagot használ, amelyet kifejezetten a Tent World Unlimited számára fejlesztettek ki. Minden szintetikus anyag tűzálló. Adatlapok kérésre elérhetők.

A Tent World Unlimited műhelye Zwaagban található, Észak-Holland tartományban. A családi vállalkozást 1974-ben alapították, és főként kiváló minőségű kemping- és munkasátrak készítésére specializálódott. A sokéves tapasztalat tette a Tent World-öt az egyedi méretre készült sátrak kedvelt márkájává. Ha a standard termékek már nem felelnek meg az igényeinek, a Tent World képzett munkatársai biztosan megtalálják az Önnek megfelelő megoldást.



UK The Tent World Unlimited 5-second tents come equipped with a patented pole base system. This unique solution gives guaranteed durability, making the Tent World 5-second tents even more longlasting.

All 5-second tents and safety screens are supplied with a luxury carrying bag.

All cube-shaped (5S) models, except for type 140.5S, are equipped with a 1-m long vertical zipper in the lower end of the rear wall. This enables you to place the tent over a pipeline or to guide cables and tools through easily.

Because Tent World Unlimited uses only the best aluminium hinge plates, you can rely on the 5-second tents and safety screens in all kinds of weather.

Tent World Unlimited uses high-quality fabric that has been specially developed for Tent World Unlimited. All synthetic materials are fire retardant. Reports are available on request.

Tent World Unlimited's workshop is based in Zwaag, in the Dutch province of Noord-Holland. The family company was established in 1974 and has specialised mainly in creating high-quality camping and work tents. Years of experience have made Tent World the preferred address for made-to-measure tents. If standard products no longer meet your needs, Tent World's skilled staff are sure to find the right solution for you.

Die 5-Sekunden-Zelte der Tent World Unlimited sind mit einem patentierten tangenfuß-System ausgestattet. Diese einzigartige Lösung ist garantiert verschleißfest, sodass die 5-Sekunden-Zelte von Karsten jetzt eine noch längere Lebensdauer haben.

Alle 5-Sekunden-Zelte und Unfall-Sichtschutzwände werden mit einer hochwertigen Tragetasche geliefert.

Alle Kubus(5S)-Modelle, mit Ausnahme des Typs 140.5S, werden mit einem ein Meter langen vertikalen Reißverschluss unten in der Rückwand versehen. Dadurch kann das Zelt über einer Rohrleitung aufgestellt und Kabel und Werkzeug können einfach hindurchgeführt werden.

Dadurch, dass die Tent World Unlimited nur mit allerbesten Aluminium-Scharnierplatten arbeitet, sind die 5-Sekunden-Zelte und Unfall-Sichtschutzwände absolut wind- und wetterfest.

Die Tent World Unlimited arbeitet mit hochwertigem Zelttuch, das speziell für die Tent World Unlimited entwickelt wurde. Alle Kunststoffmaterialien sind flammenhemmend. Auf Anfrage sind Gutachten erhältlich.

Die Werkstatt der Tent World Unlimited hat ihren Sitz im nordholländischen Zwaag. Die Tent World Unlimited ist ein Familienunternehmen, das 1974 gegründet wurde, und sich vor allem auf die Herstellung von hochwertigen Camping- und Arbeitszelten spezialisiert hat. Durch die jahrelange Erfahrung ist Tent World auch die ideale Adresse, wenn es um Maßarbeit geht. Wenn ein Standardprodukt nicht das Richtige für Sie ist, finden die fachkundigen Mitarbeiter von Tent World bestimmt eine maßgeschneiderte Lösung für Sie.



NYOMTATHATÓ



LÁNGÁLLÓ



TARTÓS



FÉNYÁTERESZTŐ



KÖNNYŰ



VÍZÁLLÓ

TENT WORLD
UNLIMITED

Egyedi sátrak a Tent Worldtől

A standard sátraink mellett egyedi gyártású sátrakat is rendelhet. Örömmel segítünk Önnek megtervezni egy olyan sátrat, amely megfelel minden kívánságának és igényének. Partneri együttműködésünk lehetővé teszi számunkra, hogy egyedi gyártású termékeket szállítsunk vonzó áron.

Néhány egyedi termék esetében minimális mennyiség szükséges, míg mások egyedileg is legyárthatók.

Egyedi sátor rendelésekor számos lehetőség közül választhat. Eldöntheti, hogy milyen ajtót szeretne, milyen méretet, színt és sok más. Akár szervezete logóját is rányomtathatja a sátrára. Lépjen kapcsolatba velünk, ha többet szeretne megtudni a Tent World Unlimited egyedi gyártású sátrairól.

🇬🇧 In addition to our standard assortment of tents, you can order custom-made tents from Tent World Unlimited. We'll gladly help you design a tent that meets all of your wishes and requirements. Our close cooperation with Karsten Tenten B.V. allows us to supply custom-made products at attractive prices. For some of the customised products, a minimum quantity is required, while others can be manufactured individually.

Possibilities
When ordering a custom-made tent, you can choose from a number of options. You can decide what kind of door you want, the size, colour and much more. You can even choose to have your organisation's logo printed on your tent. Contact us to learn more about the possibilities of custom-made tents from Tent World Unlimited.

„Örömmel segítünk Önnek olyan sátrat tervezni, amely megfelel az Ön kívánságainak és igényeinek.”

🇩🇪 Als Ergänzung zu unserem Standardangebot von Zelten, haben Sie jetzt auch die Möglichkeit maßgeschneiderte Zelte von Tent World Unlimited zu bestellen. Wir werden Sie gerne beim Entwurf eines Zeltes, das Ihren Wünschen und Anforderungen entspricht, unterstützen. Unsere enge Zusammenarbeit mit Karsten Tenten B.V. ermöglicht es uns, Ihnen maßgefertigte Produkte zu attraktiven Preisen anzubieten. Für einige unserer maßgefertigten Produkte gilt eine Mindestanzahl von Bestellungen, andere hingegen können individuell produziert werden.

Möglichkeiten

Bei der Bestellung eines maßgefertigten Zeltes können Sie zwischen einigen Optionen wählen: Sie entscheiden, was für einen Eingang, welche Größe und Farbe etc. Sie wünschen. Zudem liegt es bei Ihnen, ob das Logo Ihrer Organisation auf Ihr Zelt gedruckt wird. Nehmen Sie Kontakt mit uns auf und erfahren Sie mehr über die maßgeschneiderten Zelte von Tent World Unlimited.

1. Ajtó opciók

Az 5 másodperces sátrak alapfelszereltségként „A-ajtókkal” rendelkeznek. Csak a 300.5S és 350.5S modellek rendelkeznek alapfelszereltségként „M-ajtóval”.



OPTIONAL DOORS

🇬🇧 The Tent World 5-second tents usually come with an 'A-door'; only the 300.5S and 350.5S types have 'M-doors'.

TÜR-OPTIONEN

🇩🇪 Die 5-Sekunden-Zelte von Tent World werden standardmäßig mit einer „A-Tür“ geliefert. Lediglich die Typen 300.5S und 350.5S sind standardmäßig mit einer „M-Tür“ ausgeführt.

2. Színválaszték

A Tent World 5 másodperces sátraik alapfelszereltségként fehér/sárga színekombinációban kaphatók. Kérésre a sárga színt más színre cserélhetjük.



OPTIONAL COLORS

🇬🇧 The Tent World 5-second tents usually come in the colours white and yellow. On request, yellow can be substituted with another colour, if available.

FARBOPTIONEN

🇩🇪 Die 5-Sekunden-Zelte von Tent World werden standardmäßig in der Farbkombination weiß/gelb geliefert. Auf Anfrage kann statt Gelb eine andere Farbe verwendet werden, sofern diese vorrätig ist.

3. További lehetőségek

Ha nem találja a megfelelőt, a legjobb, ha kapcsolatba lép velünk: lehet, hogy van egy kész megoldásunk.



EXTRA OPTIONS

🇬🇧 If the modifications you are looking for are not here, the best thing is to contact us: we may well have a ready-made solution available.

VERSCHIEDENE

🇩🇪 Wenn Ihre gewünschte Anpassung nicht dabei ist, können Sie am besten Kontakt zu uns aufnehmen, denn möglicherweise haben wir eine passende Lösung für Sie.

4. Nyomtatási lehetőségek

A Tent World termékeire például szöveg vagy logó is nyomtatható.

PRINT OPTIONS

🇬🇧 Our products can be printed with a company logo or a text. In most cases, minimum quantities have to be ordered if the product is printed.

IMPRESSUM-OPTIONEN

🇩🇪 Es besteht die Möglichkeit, die Produkte von Tent World mit einem Aufdruck zu versehen, zum Beispiel mit einem Firmenlogo oder einem Text.



TENT WORLD

UNLIMITED



B.L.Metál Hungária Kft.
1201 Budapest, Vágóhíd u. 55.
Tel.: +36 1 283 3614
www.blm.hu, info@blm.hu

